
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 9. maj (kl. 17-19) 
Afbud: Emma 8.A (Karen havde glemt at sende dagsorden til hende) og Kirsten 

 

Dagsorden Referat 

1.  Godkendelse af 
referat fra sidst 

Godkendt 

2.  Nyt fra elevrådet - 

3.  Ledelsen informerer • Ledelsen har meget arbejde for tiden. 

• Eksaminerne går godt. 

• Tirsdag 20. juni er der dimission, hvor bl.a. Karen holder tale. 

• Tesfaye besøger skolen på torsdag 12.15 sammen med flere 
andre politikere. Fokus: En varieret skoledag og 
adoptionsklasser (projekt 3-4 år gammelt, hvor virksomheder 
aktuelt SDU, Ikea og Bilka, knyttes til en klasse. Projektet 
indeholder bl.a. virksomhedsbesøg, hvor eleverne beregner 
priser, arbejder med adfærdsdesign, og 
virksomhedsrepræsentanter besøger klassen. 

• Skolen har meget at være stolt af. 
• Hanne Dollerup besøger også skolen, 25. maj kl. 15. 

4. Skoleårets 
planlægning 

• I skoledistriktet er der mange børn, der visiteres til 
specialtilbud, hvilket presser økonomien 

• I indskolingen kommer der nu til at være to spor, hvilket vil 
følge skolen fremadrettet. 

• Et entreprenørtilbud gav et mindre underskud. 
• Skolen har ikke fyldt helt op i det særlige sprogtilbud og i 

Pilehuset. 

• Der har været justeringer i personalestablen for at 
imødekomme budgetter. 

• Teamdannelsen er gennemført for næste skoleår, 
fagfordeling er i mål. Detailplanlægning er i gang. 
Skemalægning begynder snart. 

• Bestyrelsen nikker ja til at skolen fortsætter med 
fordybelsesdag, længere pauser og sprogbånd. Emneuge 
forsætter. 

• Nordea-fonden bevilliger 500.000 kr (medfinanciering på 
50%) til udendørs legeplads. 

5. Velfærdens 
fundament 

Karen fortæller, at der er blevet dannet en gruppe af lokale 
aktører, hvor Min Købmand, HPTI og Grundejerforeningen Holluf 
Pile blandt andet er repræsenteret. Der har været indledende 
møder og et borgermøde. Næste step er at finde ud af hvad 
pengene skal bruges til. Borgerne i området har især haft fokus på, 
at få mere adgang til vores søer og åer i området, arrangementer 
og aktiviteter i området, og sport og bevægelse. I bestyrelsen 
bliver der desuden nævnt, at det vil være godt med en stor 
offentlig legeplads i gåafstand fra skolen, så der er et ”udflugtsmål 
i nærheden. 

6.  Spisepause - 



  

7. Meddelelsesbogspri 
ncip 

Meddelesesbogprincippet redigeres let. Godkendes. 

8. Tilføjelse til digitalt 
dannelsesprincip 

Tilføjelsen godkendes og ”smart watches” tilføjes som eksempel 
på digitale devices. 

9.  Opfølgelse på 
skoledistrikter 

Tre spørgsmål blev besvaret med henvisning til taskforcen, der 
blev nævnt i forrige brev. 

10. Info fra 
udvalgsmøder 

Peter og Karen har været til udvalgsmøder i hhv. almendelen og 
specialtilbuddene. Peter kunne konstatere, at kun en politiker 
dukkede op til almendelen og for specialtilbuddene gjaldt det, at 
ingen dukkede op. Hele formålet er at møde Børn- og 
Ungeudvalget, så ret skuffende oplevelser. 

11. Bestyrelsens arbejde 
fremadrettet 

 

12. Eventuelt  

Punkter til kommende 
møder: 

a. Digital 
dannelse 

b. Skoleudviklin 
gssamtale – 
juni? 

c. Foredrag – 
trivsel 

d. Pædagogiske 
overvejelser 
vedr. film og 
brug af 
skærm i 
digital 
dannelsespri 
ncip 

 

 
 

Referent: Samantha 


